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VOORWOORD
Lieve Sirii,
 
Daar is-ie dan: de jaarlijkse eerstejaarseditie van de OpRecht. In deze editie staat de kennismak-
ing van de lichting kersverse Sirii met ULC en Sirius centraal. Op het moment van publicatie van 
dit blad leren de eerstejaars tijdens het introductiekamp elkaar (en de leden van de Accie) al ken-
nen. Dit blad is bedoeld om vast een beeld te schetsen van Utrecht, de vakken die je in het eerste 
jaar gaat krijgen en Sirius zelf (met alle commissies). Ook wordt een Siri in dit blad geïnterviewd 
over haar ervaringen tijdens het eerste jaar ULC.
 
Ik hoop dat jullie de editie met veel plezier lezen en dat jullie nog meer zin krijgen in jullie eerste 
studiejaar!
 
Veel liefs,
Nadine van de Sande
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SMOELENBOEK
OPRECHT
COMMISSIE

Nadine van de Sande: 
Derdejaars Siri
Voorzitter

Sophia Blomjous:
Vierdejaars Siri

ab Actis

Camilla Buijs:
Tweedejaars Siri
Commissaris Promotie

Rosie van Vliet:
Tweedejaars Siri

Commissaris Design

Jannis de Reu:
Derdejaars Siri, 
Redacteur

Sten Knipscheer:
Derdejaars Siri

Bestuurscoordinator
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ACTIVITEITEN
COMMISSIE

Zonder haar Activiteitencommissie zou Sirius nergens zijn. Deze commissie verzorgt de sociale en cul-
turele activiteiten van de vereniging om te zorgen voor meer verbinding tussen de studenten. De Activi-
teitencommissie verzorgt elk jaar de borrels, geweldige feesten, een familiedag, de Summertime, theater-
bezoekjes, maar natuurlijk sinds dit jaar ook het Introductiekamp! Dit zijn de Accie-leden, van boven naar onder, 
links naar rechts:

Amber van Reij: tweedejaars Siri, Commissaris Consumptie

Finn van den Heuvel: tweedejaars Siri, Commissaris Logistiek

Felice Cicero: vierdejaars Siri, Bestuurscoordinator

Emma van Hal: derdejaars Siri, Voorzitter

Rosie van Vliet: tweedejaars Siri, ab Actis

Jonas de Reus: derdejaars Siri, Fiscus

Jort Sturhoofd: tweedejaars Siri, Commissaris Locatie

Stella ter Welle: tweedejaars Siri, Commissaris Promotie



Lieke Veen - Praeses: 
verantwoordelijk voor het algemene beleid van 
Sirius en zorgt ervoor dat alles binnen de vereniging 
goed verloopt.

Sten Knipscheer - ab Actis: verantwoordelijk voor het 
contact met de leden, de weekmail, alle secretariële 

werkzaamheden en het notuleren tijdens bestuurs- vergadering 
en ALV’s.

Philine Boomsma - Fiscus: verantwoordelijk voor het 
financiële beleid van de vereniging. Hierbij horen het mak-
en van de resultatenrekening, het opstellen van facturen en 
contracten en het doen van betalingen.

Ramon van den Hoven - Vice-Praeses: verantwoordelijk voor 
de inhoudelijke activiteiten, zoals de avondcolleges, excursies, 

modules en het jaarlijkse symposium.

Juliëtte Meeuwsen - Commissaris Externe Betrekkingen: 
verantwoordelijk voor het contact met alle externe partijen 
die in ver- binding staan met Sirius en voor de inkomsten. De 
CEB regelt ook arbeidsmarkt georiënteerde evenementen.

Felice Cicero - Assessor: verantwoordelijk voor het sociale 
en culturele programma van Sirius en daarmee de horizontale 

en verticale integratie binnen Sirius.

BESTUUR XVIII
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WEGWIJS BINNEN 
SIRIUS

Door: Sophia Blomjous

Woordenlijst

Accie - De Activiteitencommissie, die ook het 
introductieweekend organiseert!
ALV - Een Algemene Ledenvergadering, waar je 
als eerstejaars verplicht heen moet. Ieder jaar zijn 
er een aantal, waarbij iedere keer een ander onder-
werp centraal staat en het bestuur allerlei zaken 
presenteert.
Avondcollege - Eens per maand organiseert de 
IAC (Inhoudelijke Activiteitencommissie) een 
avondcollege. Per jaar zijn er 4 verplicht, maar 
vaak zijn er genoeg leuke onderwerpen dat je wel 
naar meerdere toe wilt.
BK - Bestuurskamer, de ruimte waar waar het Siri-
us-bestuur zit.
Buco - Bestuurscoördinator van een commissie.
HC - Afkorting van ‘hoorcollege’.
Jans - De gebruikelijke afkorting voor ‘Janskerk-
hof’, vaak wordt hiermee Janskerkhof 2-3 bedoeld. 
Dit is waar je de meeste colleges zult hebben en 
waar ook de studieruimte te vinden is!
Module - een reeks van lezingen over een thema, 
georganiseerd door een paar studenten.
De OpRecht - Het verenigingsblad van Sirius, dat 
4 keer per jaar uitkomt.
Siri - een lid van Sirius (meervoud: Sirii)

Beginnen met studeren kan soms best spannend zijn. Een nieuwe stad, nieu-
we vrienden en… nieuwe woorden? Om je op weg te helpen binnen Siri-
us, de universiteit en in Utrecht is hier een korte handleiding met termen 
en locaties die je nog vaak tegen gaat komen de aankomende paar jaar!

Sirius App - Naast een website heeft Sirius ook 
een app, waarin je je onder andere kan aanmelden 
voor activiteiten.
Sirius Weekly - De wekelijkse nieuwsmail van 
Sirius, met alle activiteiten, aankondigingen en 
updates van binnen en buiten de vereniging
Studieruimte - De ruimte waar Sirii komen om 
te studeren (en soms om te kletsen), te vinden op 
Janskerkhof (lokaal 2.14)
WG - Afkorting van ‘werkgroep’.
2.17 - Een lokaal op Janskerkhof waar je vanuit de 
studieruimte helemaal voor moet omlopen.

8



WEGWIJS BINNEN 
UTRECHT

Eten

Broodje Carlo - Tegenover Jans zitten twee kiosk-
jes, waarvan eentje Broodje Carlo, waar je goedge-
vulde broodjes en lekkere pizzastukken kunt halen.
 
Poké Perfect - Ook in de buurt van Janskerkhof. 
Hier kun je, als je tussen een werkgroep en een 
avondcollege geen tijd hebt om naar huis te gaan 
en te koken, een pokébowl halen. 

Drankjes

de Neude - Een plein waar verschillende cafés te 
vinden zijn. Als het lekker weer is zitten de terras-
jes hier meestal vol!

Hofman - Deze bar zit aan de overkant van Jans, 
het hele jaar door kan je hier op het terras zitten. 
Aan een tafeltje met wat vrienden, of een picknick-
tafel met een grotere groep, kan je hier terecht als 
je na een werkgroep even wilt kletsen met een 
biertje of een gembertheetje.

‘t Pandje - De stamkroeg van Sirius, waar Sirii na 
avondcolleges, modules en andere activiteiten vaak 
te vinden zijn.

Studeren

UB - De Universiteitsbibliotheek. Er zijn twee 
locaties, eentje op de Drift (in het centrum) en 
eentje op de Uithof. Hier kan je rustig studeren. 
Reserveer van tevoren even, want het kan best druk 
zijn (en dan móet je wel naar de UB!).
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UITDAGINGEN EN 
HOOGTEPUNTEN IN 
HET EERSTE JAAR 

STUDIE
Wij van Oprecht hebben aan de leden 
gevraagd welke vakken van het eerste jaar 
zij het leukste vonden en welke zij als 
moeilijkste hebben ervaren. Door middel van dit 
artikel willen we jullie, de aankomende Sirii, 
enigszins laten anticiperen op zowel al het 
leuke als al het uitdagende dat jullie staat te wachten.

Laat me eerst kort iets over mezelf ver-
tellen, zodat jullie begrijpen vanuit welk 
perspectief ik dit artikel schrijf. Ik koester een sterke 
voorliefde voor het privaatrecht, vooral voor het 
goederen- en ondernemingsrecht. Twee jaar geleden 
ben ik aan mijn studie begonnen aan het ULC. Het 
komende jaar zullen jullie mij echter maar weinig 
bij de vereniging zien. Ik zal namelijk een jaar lang 
privaatrecht studeren in Cambridge en gedurende deze 
periode neem ik verlof van de verenigingsactiviteiten.
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Laat ons aanvangen met het minder verheugende 
nieuws: Uit de enquête is gebleken dat Inleiding 
Privaatrecht I: Verbintenissenrecht als het moe-
ilijkste vak van het eerste jaar wordt ervaren. Dit 
vak dat IPR I of onderling “Verbintenis” wordt 
genoemd, wordt gegeven in het tweede blok van 
het eerste jaar. Dit betekent dat het vak begint in 
de loop van november en eindigt eind januari. Je 
enige echte vakantie valt dan ook midden in dit vak.
IPR I richt zich, zoals de naam al suggereert, op het 
verbintenissenrecht. Een verbintenis is in beginsel 
een verhouding tussen twee partijen waarbij één 
partij verplicht is iets voor de ander te doen. Bij dit 
vak leer je dus evident over de koopovereenkomst, 
maar ook hoe je afdwingt dat iemand zijn over-
eenkomst nakomt, hoe je onder een overeenkomst 
uit moet komen, hoe je schadevergoeding kan 
afdwingen wanneer iemand niet nakomt en hoe door 
schade ook weer verbintenissen kunnen ontstaan. 

Mijn persoonlijke ervaring leert dat het volgende 
IPR I lastig maakt. De vakken in het eerste blok 
zijn niet alleen inleidende vakken ten aanzien van 
hun rechtsgebieden, maar ook ten aanzien van de 
universiteit in het algemeen. Deze vakken kun je 
nog benaderen met een middelbare school mental-
iteit. De manier waarop getoetst wordt in blok twee 
is beduidend meer juridisch, waarbij je moet leren 
werken met jurisprudentie en wettenbundels. Dit 
geldt dus voor IPR I, maar ook voor het vak dat 
naast IPR I wordt gegeven: Inleiding Strafrecht. 

Lisa Wiggers heeft haar Bachelor aan het ULC voor 
de zomer behaald en deelt haar gedachten over IPR 
I. Ze beschouwt het privaatrecht als een minder 
interessant gebied en wat betreft verbintenissen-
recht merkte ze op dat het diffuse aspect haar niet 
aansprak. In tegenstelling tot het meer gestructu-
reerde goederenrecht, waarbij a plus b altijd c is, 
bleek verbintenissenrecht telkens verschillende uit-
komsten te hebben, zelfs wanneer ze dezelfde be-
nadering hanteerde. Ze heeft het nooit echt kunnen 
doorgronden. Voor iemand zoals zij, die affiniteit 
heeft met filosofie, grote thema’s en staatsrecht, 
lijkt dit vakgebied waarschijnlijk minder geschikt. 
Lisa had ook  kritiek op de toegankelijkheid van 
sommige docenten in verhouding tot bijvoorbeeld 
docenten strafrecht, hoewel ze erkent dat dit deels 
subjectief is. Deze kritiek hangt mogelijk samen 
met de denkwijze van het verbintenissenrecht, 
waar ze nooit echt grip op heeft kunnen krijgen. 

ARTIKEL
Misschien heeft het ook te maken met de complex-
iteit van dit vakgebied. Door de voortdurende varia-
biliteit en het gegeven dat er slechts drie zekerheden 
in het leven zijn - de dood, belastingen en onvoor-
spelbare rechterlijke uitspraken - heeft Lisa het vak 
als onvoorspelbaar ervaren. Ze had het gevoel dat 
ze altijd a plus b is c verwachtte, maar dat de vraag 
telkens een ander resultaat, namelijk d, opleverde.
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Na regen komt zonneschijn. Uit de enquête is ge-
bleken dat Inleiding Privaatrecht II: Goederen-
recht als het leukste vak van het eerste jaar wordt 
ervaren. IPR II, of Goederen, wordt gegeven in het 
derde blok en dus direct na IPR I. Je volgt dit vak 
dus van begin februari tot ongeveer midden april. 

Het goederenrecht gaat over goederen en zaken. 
Onderwerpen die je bij dit vak leert zijn bezit en 
eigendom, maar ook hypotheek, verjaring, recht van 
overpad en zaaksvorming. Het gaat bij dit vak dus 
over alles wat voor overdracht vatbaar is. Niet al-
leen stoffelijke objecten die wij zaken noemen, maar 
ook abstracte rechten zoals een recht tot overpad.  

Ik denk dat dit vak zo leuk wordt gevonden door 
het tijdstip waarop men zich in de studie bevin-
dt. De vaardigheden die je in de eerste twee blok-
ken hebt verkregen kan je door de inhoud van 
het vak goed benutten. Zoals eerder besproken 
in het interview met Wiggers, is het goederenre-
cht goed gestructureerd. Doordat je bij aanvang 
van dit vak reeds halverwege het jaar bent, kun 
je beter omgaan met je wettenbundel en erop ver-
trouwen. De structuur van het goederenrecht kan 
je dus direct uit in je wettenbundel terugvinden. 

12

Elze van Buuren, een medestudente van mijn werk-
groep en derdejaars aan het ULC, deelt haar kijk 
op IPR II. Elze heeft een voorkeur voor uitdagin-
gen, wat ook haar motivatie was om voor het ULC 
te kiezen. Voor haar vormt het Goederenrecht een 
echte uitdaging vanwege de precisie en technische 
aanpak die nodig zijn bij het werken met de wet. 
Deze complexiteit zit ingebakken in de structuur 
van de wet zelf. Het uit het hoofd leren van feit-
en of simpelweg fouten goedpraten is hier niet vol-
doende. Wanneer je goed voorbereid bent en het 
begrijpt, kun je echter een acht of negen halen, juist 
dankzij de gestructureerde opzet. Volgens Elze zou 
je het vak in de eerste zes weken misschien als las-
tig kunnen ervaren, maar gedurende de laatste twee 
weken vallen alle puzzelstukjes op hun plek en her-
ken je de rode draad. Vanaf dat moment ontdek je 
hoe leuk het is om ermee bezig te zijn en hoe bevre-
digend het is om alle vraagstukken op te lossen.
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ARTIKELDr. Milo is de hoofddocent van IPR II en schreef 
op verzoek een puntige samenvatting van zijn vak: 

J.M. Milo: `Goederenrecht kent geen genade!’

Goederenrecht – ’t gaat over mijn en dijn, hebben 
en houden. Eigendom! Van mij! A, B en C, vroeger 
echte vrienden, nu fittie over fiets en huis, in werk-
groep, tentamen en werkelijkheid. Wat nu? Buckle 
up! Wie is eigenaar of rechthebbende? Welk re-
cht? Welke zaak, welk goed? Is het roerend, onro-
erend? Wordt ‘t gehouden, is het bezit? Is het ver-
kregen? Door levering? Res habilis, titulus, fides, 
possessio, tempus – door verjaring! Nemo plus! 
Goederenrecht is meedogenloos! Osso, bika, doe-
koe, fissa: A en B doen niet meer mee – ’t is nu 
van C! Wie het goederenrecht kent, kent geen ge-
nade. Die hoeft dat ook niet te kennen, want met 
intellectuele macht dwingen wij fittie over feit 
en goed tot recht en rechtvaardigheid. Wreed.

Als afsluiting wil ik alle aanstaande Sirii een jaar 
wensen dat leuk, leerzaam, gezellig en al het andere 
goede is. Ik wil jullie op het hart drukken dat er geen 
reden is om je zorgen te maken over welk vak dan 
ook. Iedereen ervaart vakken op een individuele 
manier en wat betreft IPR I hebben de leden het ook 
het op één na leukste vak genoemd. Schroom vooral 
niet ouderejaars om hulp te vragen. Elk lid staat klaar 
om elkaar te ondersteunen, zowel bij inhoudelijke 
als andere vragen. Sirius vormt een hechte, kleine 
gemeenschap, dus maak hier zeker gebruik van.
 
Voel je vrij om mij altijd een berichtje aan te 
schieten, ik wens je al het beste en ik weet ze-
ker dat je er een prachtjaar van gaat maken.



Wat had je graag geweten voor je begon 
met studeren?

“Een tentamen kan je herkansen, 
een avond in de poema of ‘t Pandje 
niet.”

“Hoeveel we eigenlijk moesten 
lezen… ik heb dat zeer onderschat.”

“Dat alles rondom casus en wetteksten 
draait. Op zich lijkt dit logisch, maar ik 
had zelf ook nog veel meer maatschap-
pelijke redeneringen e.d. verwacht, dus 
vond ik dit in het begin heel erg 
wennen.”

“Het verschil tussen mentor en 
tutor.”

“Hoe het studentenleven in elkaar 
steekt (kom zelf uit een klein 
dorpje) en wat er van je wordt 
verwacht tijdens de werkgroepen, 
hoe je dit kan aanpakken.”

“Dat je niet moet vergeten veel te genieten van alle 
leuke ervaringen die naast je studie allemaal bij het 
studeren komen kijken. Het leventje eromheen is 
ook super leerzaam en vaak heel erg leuk. Ook had 
ik graag geweten dat het heel persoonlijk is hoe je 
goed kan studeren en hoeveel tijd en moeite je in je 
vakken moet stoppen, vergelijk jezelf dus niet met 
anderen en houd niet heilig vast aan een cursus-
beschrijving of wat een docent zegt.”

“Hoe de tentaminering 
zou zijn.”

“Hoe je voor universiteits-
vakken moet leren, dit viel me 
flink tegen”

“Aan het begin lijkt alles enorm lastig 
en ingewikkeld, maar uiteindelijk ga je 
je weg wel vinden. Iedere student heeft 
moeite de eerste periode van de studie. 
Je krijgt een wettenbundel voorgescho-
teld waar je niks van begrijpt, compleet 
nieuwe vakken en je zit in een nieuwe 
omgeving. De eerste paar weken kun je 
je een beetje overrompeld voelen maar 
alles komt helemaal goed!”

“Lawbooks is je beste 
vriend!”

“Het studeren werkt heel anders dan 
op de middelbare. Je moet leren op 
een andere manier te studeren!”

“Hoe je moet plannen en op een 
systematische wijze een studie 
kan aanpakken.”

“Dat hoorcolleges kijken écht nuttig 
is en je daardoor de stof ook écht 
beter snapt en dat het dus geen tijds-
verspilling is.”

“Ik had graag willen weten dat het ontzet-
tend fijn is om in Utrecht te wonen. Ik 
had het reizen echt onderschat.”

“Als je niet goed oplet laat je snel veel 
leuke kansen aan je voorbij gaan, stages, 
vrijwilligerswerk, commissies, verengin-
gen, etc. Ik vind het jammer dat ik aan het 
begin van mijn studie hierdoor een aantal 
kansen heb misgelopen.”

“Dat je niet al je boeken 
hoeft te kopen.”

“Ik had graag willen weten 
dat er vanuit de uni een eerste 
generatiefonds is.”

“Alleen omdat je op de middel-
bare school met twee vingers in 
je neus een goed cijfer voor een 
tentamen kon halen, betekent 
dat niet dat dat op de uni 
zomaar kan! Vaak ben je tien-
tallen uren bezig met studeren 
voor een tentamen.”

“Hoe het studeren praktisch werkt. Wist er niet 
zoveel van. Hoewel het naar verloop van tijd 
duidelijker wordt, waren sommige dingen lang 
onduidelijk.”

“Hoe je het best kan 
studeren voor een 
tentamen en hoe een 
normale week er uit 
zien als student.”

Hoe leuk ‘t Pandje is!  :)
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Wat had je verwacht van Sirius, en is dit 
uitgekomen?

Een gezellige groep mensen die 
samen dingen organiseert en 
elkaar motiveert om verder te 
kijken dan het aanbod van de 
bachelor. Dit is zeker 
uitgekomen :)

Een leuke sociale gemeenschap, en dit is 
zeker uitgekomen.

Ik had van Sirius verwacht dat 
het is zoals het nu is. Dat was in 
coronastarttijd wel heel anders, 
maar uiteindelijk is het dus 
uitgekomen!

Ik had niet zo veel verwacht? Vooral veel 
gezelligheid en leuke activiteiten, dat is 
uitgekomen!

Ik had eigenlijk geen verwachtingen, 
misschien zelfs wel minder sociaal 
dan ik dacht. Uiteindelijk heb ik 
zoveel mooie mensen ontmoet en 
vind ik het heerlijk bij Sirius

Ik had verwacht dat het heel gezellig 
zou zijn en dat is zeker uitgekomen. 
Ook had ik verwacht dat we een af 
en toe een beetje een groepje nerds 
zouden zijn met z’n allen en dat is 
ook wel uitgekomen.

15

Ik hoopte dat ik 
vriendinnen zou maken, 
en dat is zeker gelukt! 
Ik heb vriendinnen voor 
het leven gemaakt.

Ik had verwacht dat het veel verdieping 
en verbreding zou zijn, daarnaast zijn 
mijn verwachtingen mede door het aan-
bod van alle diverse en leuke activiteiten 
zeker uitgekomen.

Ik had verwacht dat 
het een hechte groep 
mensen zou zijn, maar 
in de werkelijkheid is 
Sirius nog veel hechter 
dan dat ik gedacht had

Een hechte community, met leuke 
activiteiten waar ik mij erg op mijn 
gemak zou voelen. Dit is natuurlijk uit
gekomen :)

Ik had van Sirius verwacht 
dat er vooral veel inhoud-
elijke activiteiten werden 
georganiseerd, maar het is zo 
veel meer! Alle leuke sociale 
activiteiten, het contact met je 
mede- en ouderejaars.Ik had een studie-

vereniging verwacht 
zo als die waar ik al 
lid van was, maar 
Sirius bleek veel 
gezelliger en actiever.

Had verwacht dat iedereen erg hecht 
zou zijn met elkaar, wat ook waar bleek. Ik verwachtte een actievere 

werkgroep, dat is zeker het geval 
geweest.

Mijn verwachtin-
gen waren vooral 
dat alles lekker 
kleinschalig is, 
wat erg fijn is bij 
een grote studie 
als rechten. En 
die verwachting is 
zeker waar 
geworden

Dat je in een klas vol met 
gemotiveerde studenten zit die 
actief meedoen met de les!

Ik dacht dat het een elitaire 
bende was, dat viel reuze 
mee

Een hechte familie/
een klein dorpje waar 
iedereen elkaar kent. Is 
ook uitgekomen. 
Vrijwel iedereen weet 
alles (of in ieder geval) 
over elkaar, omdat we 
maar met zo weinig 
zijn.

Ik had verwacht van Sirius dat het 
een hechte community zou zijn 
waar ik mij zowel inhoudelijk kon 
verdiepen als sociaal mijn ei kwijt 
zou kunnen. Dit is zeker uit ge-
komen. Sirius biedt je echt de aller-
mooiste kansen. Grijp ze aan. Ik heb 
er mijn vrienden voor het leven aan 
overgehouden!

Ik had geen specifieke verwacht-
ingen van Sirius. Ik vind Sirius 
een gezellige vereniging waar veel 
ruimte is voor de verbreding en 
verdieping van de studie.

Dat de motivatie 
aanstekelijk zou 
zijn (ja dat is uitge-
komen)

Ik verwachtte een hechte groep met 
gezellige mensen, en dat kwam zeker 
uit!



INTERVIEW NA DE
ENQUETE

Door: Nadine van de Sande

Dat lang niet iedere Siri verbintenissenrecht het 
moeilijkste vak vond, en goederenrecht het leukste, 
blijkt uit de antwoorden van Anne Smits (derde-
jaars Siri) en Amira El Khedr (ook derdejaars Siri). 

Anne: ik vond Perspectieven op Recht het leuk-
ste vak uit mijn eerste jaar. In dit vak werden 
rechtsstromingen behandeld (denk aan natuur- 
recht, rechtspositivisme) en daarnaast het concept 
rechtvaardigheid. Dit was dus vrij filosofisch en dat 
vond ik heel interessant! Daarnaast werden deze 
begrippen in een bredere maatschappelijke en pol-
itieke context geplaatst, wat mij ook erg bezighield. 

Perspectieven op Recht (periode 4) is het eerste 
vak dat studenten in honoursvariant krijgen; 
tot periode vier van het eerste jaar is de inhoud 
van de vakken hetzelfde als voor de student-
en die geen ULC doen. Om die reden zullen veel 

studenten het wellicht spannend hebben gevonden 
om dit vak te volgen. Naast een eindtentamen en 
een midterm, was er een extra opdracht: een pre-
sentatie. Het vak onderscheidt zich ook van veel 
andere doordat het een vak is waarbij je vaak je 
wettenbundel niet nodig hebt; je moest bij dit vak 
een boek lezen over rechtsfilosofische opvattingen. 

Amira: het leukste vak vond ik Grondslagen van 
het Recht. Dit vak gaat meer in algemene zin over 
alle rechtsgebieden; alles komt wel terug. In de 
loop van het eerste jaar kom je tijdens de andere 
vakken veel aspecten van Grondslagen opnieuw te-
gen. Die opbouw vond ik erg prettig. Ook de filo-
sofische benadering van het vak sprak mij erg aan. 
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Grondslagen van het Recht (periode 1) schetst 
een soort overzicht van alle rechtsgebieden 
en een aantal leerstukken en beginselen en dit 
wordt dus tijdens latere vakken nader ingekleurd. 

Wat betreft het lastigste vak, waren Anne en Amira 
het met elkaar eens: Inleiding Strafrecht. Anne 
zegt hierover het volgende: ik vond Inleiding Stra-
frecht het moeilijkste omdat ik er hard voor had 
gestudeerd en het idee had dat ik de stof goed be-
heerste, maar er altijd wel een strikvraag of lastig 
zinnetje in de opdracht stond. Hierdoor vond ik het 
soms lastig om doelgericht en afgebakend antwoord 
te geven, iets wat bij strafrecht erg belangrijk is. 

Amira vond ook met name de wijze van toetsing 
erg lastig: het vak heeft een hele aparte wijze van 
toetsing; wezenlijk anders dan vakken die je tot dan 
toe hebt gehad. Tijdens het tentamen moest je heel 
veel typen; de strekking van het antwoord deed er 
minder toe, en er werd meer schematisch gekeken 
of bepaalde stappenplannen juist waren uitgewerkt. 
Als je voor het verkeerde stappenplan koos, liep je 
dan dus ook gelijk veel punten mis. Bovendien is het 
een technisch vak, waarbij het systeem en de op-
bouw van de wet (Wetboek van Strafrecht) belan-
grijk was en dit moest je goed kunnen doorgronden.  

INTERVIEW
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Er zijn dus verschillende redenen waarom dit vak 
als lastig wordt gezien. Om die reden is het wel-
licht extra van belang om de werkgroepen van 
dit vak bij te wonen zodat je alle stappenplannen 
aangeleerd krijgt van de docent, maar dan is het 
ook zeker mogelijk om een goed cijfer te halen.
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Studievereniging Sirius is wel 23 commissies rijk. Een commissie is een 
groepje Sirii dat samenwerkt binnen de commissie aan een bepaald aspect van 
de vereniging. Dit kan gaan om het organiseren van één of meerdere evenement-
en (bijvoorbeeld het Sympo- sium of de Berlijnreis, maar ook een bredere verant-
woordelijkheid voor een bepaald thema). Binnen de commissie heeft iedereen een 
eigen functie en je wordt begeleid door één van de bestuursleden (de bestuurs- 
coördinator). De meeste commissies vergaderen wekelijks en bespreken dan de 
stand van zaken. De meeste commissies worden vaak ook met een afkorting aange-
duid. Met deze catalogus geven we je een korte introductie van alle commissies! 
Zo zie je de bomen weer door het commissiebos en kan je kijken wat bij jou past.

Aanmeldingsprocedure
Zodra er een commissie wordt opengesteld, komt 
de commissievacature in de weekmail (Sirius 
weekly) te staan. De meeste commissies lopen 
een jaar; van november tot november. Een aan-
tal commissies wijkt hiervan af, deze worden pas 
later in het jaar opengesteld. Wanneer je graag 
lid wil worden van een commissie met een open- 
staande vacature, stuur je een mail met daarin je 
CV en een korte motivatiebrief. Vervolgens word 
je uitgenodigd voor een kennismakingsge- sprek 
met twee bestuursleden. Hierna wordt er door 
het bestuur een indeling van de commis- sie ge-
maakt en word je gebeld met de uitslag. Binnen 
een commissie bestaan er verschillende functies, 
waaronder vaak een voorzitter, ab Actis en fiscus.

Commissiecatalogus

Activiteitencommissie (Accie)
De Accie verzorgt de sociale en culturele 
activiteiten van de vereniging om te zorgen 
voor meer verbinding tussen de studenten. De 
Accie verzorgt de borrels, geweldige feesten, een 
familiedag, de Summertime, theaterbezoekjes, 
en natuurlijk sinds dit jaar het introductiekamp!

Almanakcommissie
De Almanakcommissie is elk jaar verantwoordelijk 
voor het maken van het jaarboek van de vereniging. 
Dit boek staat vol herinneringen, foto’s, interviews en 
varia. Ieder jaar heeft de Almanak een ander thema. 
Dit jaar heeft de almanak het thema ‘Verbeelding’.

Eerstejaarsreiscommissie
De Bercie organiseert ieder jaar een fantas-
tische reis voor alle eerstejaars. Een memorabe-
le reis vol met zowel inhoudelijke als sociale ac-

tiviteiten waardoor alle eerstejaars nog hechter 
worden. De commissie bestaat dan ook uitslui-
tend uit eerstejaars. Deze commissie is een hechte 
piekcommissie: veel werk in een korte tijd. Dit zorgt 
naast de ervaring met commissiewerk voor een hele 
gezellige commissie die samen maar 1 doel heeft: 
een onvergetelijke reis voor alle eerste-
jaars neerzetten. Afgelopen jaar ging de 
eerstejaarsreis naar het mooie Brussel!

Designcommissie (Deco)
De Deco is verantwoordelijk voor het beeld van de 
vereniging. Zo zorgt ze er onder andere voor dat alle 
evenementen van de vereniging worden vastgelegd, 
ontwerpt ze posters voor de evenementen en maakt 
ze promotiefilmpjes. De commissie bestaat uit 
creatievelingen die het leuk vinden de mooiste 
plaatjes te schieten en hun creativiteit de vrije loop 
te laten.

Diescommissie
De Diescommissie is verantwoordelijk voor het 
organiseren van de Diesweek, waarin de verjaar- 
dag van Sirius wordt gevierd. Vaak bestaat dit uit 
een toneelstuk, inhoudelijke masterclasses en een 
gala. De commissie organiseert deze activiteiten 
en zorgt dat deze tot in de puntjes geregeld zijn.

Externe commissie
De Externe Commissie zorgt voor de bredere 
ar- beidsoriëntatie vanuit Sirius. Door het organiser-
en van diverse activiteiten maakt zij het voor studen- 
ten mogelijk om al vroeg kennis te maken met toe-
komstige werkgevers en helpt zij de studenten zich 
goed voor te bereiden op hun (juridische) carrière.
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Inhoudelijke Activiteiten Commissie (IAC)
De IAC organiseert verschillende verbredende 
en verdiepende activiteiten voor de student-
en van Sirius. Maandelijks staat een lezing op 
de planning, waarbij een externe spreker vertelt 
over onderwerpen die weinig of geen aandacht 
krijgen binnen het curriculum. Verder biedt de 
commissie de stu- denten van Sirius de mogelijk-
heid om mee te gaan op verschillende excursies.

Kascommissie (Kasco)
De primaire taak van de Kascommissie is het con- 
troleren van de financiën, maar de Kascommissie 
doet nog veel meer. Zo ondersteunt en adviseert de 
commissie de Fiscus waar dat nodig en mogelijk 
is, zowel gevraagd als ongevraagd. Tevens brengt 
de kascommissie op de algemene ledenvergadering 
verslag uit over de financiële staat van de vereniging. 
De Kascommissie adviseert de leden dus over het al 
dan niet goedkeuren van het financieel jaarverslag.

Kiescommissie (Kiesco)
De Kiesco kiest in samenspraak met het bestuur 
de kandidaten die op de Kies-ALV aan de leden 
worden voorgedragen als het nieuwe Siriusbe- 
stuur. Zij is samengesteld uit twee bestuursleden 
en drie Siriusleden, die eind september met 
alle kandidaten gesprekken voeren om zo een 
nieuw bestuur te zoeken. Begin oktober wordt 
de voordracht bekend, die de voorzitter van 
de Kiescom- missie op de Kies-ALV toelicht.

Ledenweekendcommissie (Lecie)
De Lecie organiseert ieder jaar een fantastisch 
weekend voor álle Sirii, waar leden uit verschillende 
jaren elkaar nog beter kunnen leren kennen zodat de 
verticale integratie gestimuleerd wordt. De Leden-
weekendcommissie is verantwoordelijk voor een 
leuke locatie, het vervoer, lekker eten en
de activiteiten. Afgelopen jaar vond het ledenweek-
end plaats in Limburg.

OpRechtcommissie
De OpRechtcommissie is verantwoordeli-
jk voor het maken van het tijdschrift van Siri-
us. Dit tijd- schrift heeft iedere editie een ander 
thema met in- houdelijke artikelen, interviews, 
maar ook artikelen over Sirii, alumni of andere 
studie gerelateerde onderwerpen. De commis-

sieleden bedenken en schrijven deze artikelen zelf.

Ouderejaarsreiscommissie (OJR)
De Ouderejaarsreiscommissie organiseert elk jaar 
een onvergetelijke ouderejaarsreis voor tweede- 
en derdejaars Sirii. Deze reis heeft al meerdere 
ge- weldige bestemmingen gehad de afgelopen 
jaren (onder andere Marokko en Kuala Lumpur).

Playgroundcommissie
De Playgroundcommissie is verantwoordeli-
jk voor de organisatie van het grootste externe 
evenement van Studievereniging Sirius. Op de 
jaarlijkse Playround reizen ongeveer 100 ou-
derejaars studenten af naar een externe locatie, 
waar kennis- gemaakt wordt met een breed 
scala aan potentië- le (juridische) werkgevers. Het 
is een dag gevuld met workshops en lezingen, maar 
ook een lunch en borrel waar de gelegenheid is el-
kaar beter te leren kennen op informele wijze. De 
dag wordt afgesloten met een recruitmentdiner.

Pleitteamcommissie
Het Sirius Pleitteam komt ongeveer eens per 
maand bij elkaar waarbij alle leden een train-
ing krijgen voorgeschoteld. Deze trainingen en 
bijeenkomsten worden georganiseerd door de 
pleitteamcommissie. Ook regelt de pleitteam-
commissie de deelname aan pleit- en/of debatwed-
strijden door het hele land, zo kunnen de geleerde 
vaardigheden in de praktijk toegepast worden.

Promotiecommissie (Promocie)
De ULC Promotiecommissie is bedoeld voor het 
vergroten van de naamsbekendheid van het ULC 
onder middelbare scholen door het hele land. Dit 
doet deze commissie door decanen te benader-
en, voorlichtingen en workshops te geven in de 
klas, studiemarkten bij te wonen, zelf evenement-
en te organiseren en de social media bij te houd-
en. Tijdens dergelijke presentaties leggen duo’s 
kort uit wat de rechtenstudie inhoudt, en voor-
namelijk waar het ULC voor staat. Deze commis-
sie richt zich niet alleen op eindexamenleerlingen: 
ook de 4 en 5 VWO-klassen doen mee! De Pro-
motiecommissie is een gemengde commissie en 
bestaat dus zowel uit leden van Sirius als van Tilia.
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Reflectiecommissie (Refcie)
De Reflectiecommissie houdt zich bezig met het 
reflecteren op de vereniging. Door middel van en- 
quêtes geeft de commissie de studenten de ruimte om 
hun mening over het onderwijs te geven, zowel over 
het reguliere als het verdiepende onderwijs. Naast 
het onderwijs reflecteert de commissie ook op Siri-
us als vereniging: alles wat zich binnen de verenig-
ing afspeelt en wat de studenten daarvan vinden.
Ieder jaar maakt de Refcie een verenigings- en 
onderwijs enquete die wordt gedeeld op ALV’s.

Symposiumcommissie
De Symposiumcommissie organiseert het jaarlijk-
se Symposium van Sirius. Het Symposium is een 
van de grootste inhoudelijke evenementen van 
Sirius, waarbij diverse sprekers uitgenodigd worden 
om een lezing te verzorgen. Het Sympo- sium 
heeft altijd een overkoepelend thema, waar ver-
schillende deelonderwerpen onder hangen. Afge-
lopen jaar was het thema: ‘Recht van top tot teen’.

Utrechtse Pleitkampioenschappencommissie 
(UPK)
De Utrechtse Pleitkampioenschappencommis-
sie organiseert vanuit Sirius de pleitwedstrijd van 
Utrecht. Verschillende pleitteams uit het hele land 
nemen het tegen elkaar op waar ze worden beoor-
deeld door een jury bestaande uit advocaten, 
rechters en academici. De dag wordt afgesloten 
met een diner, waarbij de studenten kunnen 
napraten met elkaar en de verschillende juryleden.
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IN DE SCHOENEN 
VAN...

Door: Camilla Buijs

In deze rubriek hebben we een Siri geïnterviewd om een inkijk-
je te geven in onze studievereniging. We stappen in de schoenen van 
Nathalie Gebhard (aankomend tweedejaars) en aan de hand van een 
vijftal vragen neemt zij ons mee door haar leven als studente aan het ULC.

1. Waarom ben je rechten gaan studeren?

Van jongs af aan was ik geïnteresseerd in hoe de 
wereld om mij heen was geregeld. Dit betekent niet 
dat ik meteen wist dat ik rechten wilde studeren, ik 
wilde eerst een biologisch/scheikundige studie doen. 
Wat mij heeft overgehaald is door na te denken over 
wat ik nou echt leuk vind om te doen. Het antwoord 
hierop was lezen, argumenteren en bezig zijn met 
de actualiteit. Aangezien dat allemaal samenkomt in 
deze studie rechten, gaf dat voor mij de doorslag.

2. Hoe ziet een doorsnee dag er voor jou uit? 

Afhankelijk van of en wanneer ik onderwijs heb 
die dag verschilt mijn dag. Over het algemeen be-
gin ik mijn dagen met het lezen van literatuur of 
arresten. Na het lezen ga ik werkgroepopdrachten 
maken. Daarna ga ik naar mijn werkgroep, waar-
na ik meestal weer terug ga naar mijn kamer, ten-
zij ik commissievergadering heb. Ik zit in de In-
houdelijke Activiteiten Commissie (IAC) en zoals 
de naam suggereert organiseren wij de inhoudeli-
jke activiteiten. Elke maand organiseren we het 
avondcollege, ongeveer elke twee maanden een 
excursies naar bijvoorbeeld de Raad van State en 
eens per jaar de eendaagse buitenland excursie. 

Om al deze activiteiten te kunnen organ-
iseren, vergaderen we één keer per week. 
‘s Avonds heb ik eens per maand een pleittraining als 
onderdeel van het pleitteam. Van tevoren heb ik de 
casus gekregen en ben ik in een groepje ingedeeld. 
Tijdens de training moet ik dan ‘mijn cliënt’ 
vertegenwoordigen. Na een pleittraining of avond-
college is er een borrel in onze stamkroeg ‘t Pandje.

3. Welke activiteiten binnen de vereniging 
vind je het leukst?

Uiteraard vind ik als lid van de IAC de inhoud-
elijke activiteiten het leukst. Voornamelijk de ex-
cursies vind ik altijd interessant omdat je echt bij 
een organisatie kan binnenkijken en meer te wet-
en komt over hun werkzaamheden in de praktijk. 
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RUBRIEK
4. Wat zijn de voordelen en nadelen om op 
kamers te wonen in Utrecht? Zou je het aan-
raden?

 
Nadelen zijn er niet echt, behalve dat het duur 
kan zijn, maar gelukkig helpt de basisbeurs va-
naf aankomend jaar daar een beetje mee :).
Toen ik ging studeren wilde ik meer zelfstandig-
heid en kunnen gaan en staan waar ik wil. Daarom 
vond ik het fijn om op kamers te gaan. Als je dat 
niet hebt, kan het ook prettig zijn om thuis te bli-
jven wonen, zeker omdat de overgang van de mid-
delbare naar de universiteit een grote stap kan zijn. 
Je kan altijd nog later in het jaar op kamers gaan.

5. Wat is voor jou echt de meerwaarde van 
het ULC?

De kleinschaligheid waardoor je makkelijk mensen 
leert kennen. Tijdens het introkamp leer je al snel 
je jaargenoten en werkgroep kennen. Doordat je 
elkaar al kent voordat de colleges en werkgroep-
en beginnen vond ik het veel relaxter om de eerste 
keer de collegezaal of werkgroep binnen te stap-
pen. Verder merkte ik gedurende het jaar dat in de 
studieruimte iedereen openstaat voor een praatje 
of om je te helpen als je even niet uit een werk-
groepopdracht komt. Er heerst een gezellige sfeer 
en ik voelde me snel thuis doordat ik vlot mensen 
herkende. Mijn advies is dan ook om zeker in het 
begin van het jaar naar zoveel mogelijk activiteit-
en te gaan en wellicht om een commissie te doen.

23



SIRIUS XVIII


